
Sammanträdesprotokoll 
 
 
 
 
 

Kommunfullmäktige  

Datum  
2022-05-09 

 
Plats och tid Plenisalen, Stadshuset, måndagen den 9 maj 2022 klockan 18:00 – 20:15 

 
Beslutande Ledamöter 

Leif Larsson (C) 
Gudrun Brunegård (KD) 
Lennart Nygren (S) 
Peter Karlsson (C) 
Magnus Danlid (C) 
Anna Svensson (C) 
Lisbeth Karlsson (C) 
Marcus Jonmyren (C) 
Lars Sandberg (C) 
Bo Svensson (C) 
Jacob Käll (C) 
Eva Svensson (C) 
Kent Skaate (C) 
Bertil Carlsson (C) 
Marie Nicholson (M) 
Tomas Peterson (M) 
Johan Blomberg (M) 
Maria Lundmark (M) 
Niklas Gustafsson (M) 
Håkan Nyström (M) 
Ola Gustafsson (KD) 
Christina Sorsa (KD) 
Nina Gustafsson (KD) 
Torbjörn Sandberg (KD) 
Ingela Nilsson Nachtweij () 
Erik Paulsson () 
Daniel Nestor (S) 
Helen Nilsson (S) 
Eva Berglund (S) 
Peter Högberg (S) 
Lis-Astrid Andersson (S) 
Kenneth Björklund (S) 
Cissi Hammar (S) 
Pernilla Eriksson (S) 
Mats Genfors (S) 
Emily Palenzuela (S) 
Stig Jaensson (S) 
Ann-Marie Blomgren (S) 
Lars Johansson (V) 
Peter Fjällgård (V) 
Pia Young (V) 
Johanna Helmersson Cederstrand (V) 
Jacob Kant (V) 
Petra Whidotti (SD) 
Jimmy Rödin (SD) 
Emil Larsson (SD) 
Peter Bengtsson (SD) 
Anneli Jakobsson () 
Kjell Jakobsson () 
 

Tjänstgörande ersättare 
 
 
 
 
 
Birger Andersson (C) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Christoffer Cederstrand (C) 
Krister Bergqvist (C) fr o m § 38 
 
 
 
 
 
 
 
 
Anders Enqvist (S) 
 
 
 
 
 
Peter Lingeteg (V) 

Övriga närvarande Kommundirektör Carolina Leijonram 
Kommunsekreterare Jenny Andersson 
Ordförande för kommunens revisorer Roland Ilemark (S) 
Ekonomichef Roger Sjögren 
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Kommunfullmäktige 

Datum  
2022-05-09 

VD för Vimarhem AB Johan Oléhn 
Paragrafer 36-51 
Sekreterare Jenny Andersson 
Protokolljusterare Ann-Marie Blomgren (S) 
 Justering sker genom digital signering. 
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Innehållsförteckning 
 

Paragraf Rubrik Ärendenr Sidnr 
 
36 Val av protokolljusterare år 2022 2022/10  
37 Nuläge och framtid för Astrid Lindgrens Värld AB 2022/188  
38 Allmänhetens frågestund 2022/17  
39 Ledamöternas frågestund 2022/16  
40 Meddelanden till kommunfullmäktige 2022/2  
41 Fråga om ansvarsfrihet 2021 - kommunen 2022/123  
42 Fråga om ansvarsfrihet 2021 - bolagskoncernen 2022/120  
43 Kommunalförbundet Itsam Årsredovisning 2021 2022/168  
44 Uppdrag i kommunstyrelsen för Sverigedemokraterna 2022/191  
45 Lek- och badplatsstrategi och handlingsplan 2019/277  
46 Revidering av Riktlinjer för upplåtelse av offentlig plats 2019/532  
47 Hyresavtal för byggnaderna på fastigheterna 

Typografen 1 och 2 
2022/124  

48 Timtaxa för träning och match på Arena Ceos 
konstgräsplan 

2022/139  

49 Motion om arbetsskor till personalen inom vård och 
omsorg 

2021/534  

50 Medborgarförslag om byggnation på Karlbergstomten 2021/454  
51 Medborgarförslag om placering av nya högstadiet 2022/70  
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§ 36  2022/10 2022.1805  
 

Val av protokolljusterare år 2022 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige utser Ann-Marie Blomgren (S) att justera dagens protokoll. 
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§ 37  2022/188 2022.1806  
 

Nuläge och framtid för Astrid Lindgrens Värld AB 
 

Sammanfattning 
Vimmerby kommun är delägare i Astrid Lindgrens Värld AB. VD Joacim Johansson föredrar 
ärendet och ger bland annat följande översikt utifrån årsredovisning och revisionsberättelse för år 
2021. 
 
Öppna dagar: 107 dagar (124) i parken och på Näs 128 (176). 
Antal gäster: 393 000 gäster (537 000) i parken och 22 000 (40 500) på Näs. 
Per capita ökning på båda besöksmålen, + 105:-i parken (464:-) och + 10:-på Näs (225:-). 
Omsättning: 248 000 tkr (248 000 tkr). 
Rörelseresultat efter finansnetto: 40 000 tkr (27 000 tkr). 
Rörelseresultat efter bokslutsdispositioner och skatt: 18 386 tkr 
Gästnöjdhet: 4,6 (4,8). Teaterupplevelsen/scenprogram 4,64 (4,68). 
Höstlov: 44 224 (43 979). 
Omsättning/anställd: 1 465 tkr (1 468 tkr) 
Gästnätter: 63 518 (80 395) 
 

Deltagande i debatten 
Cissi Hammar (S) 
Jacob Kant (V) 
 

Beslutsunderlag 
KF presentation_220509, KS 2022.1734, muntligt 
Protokoll Bolagsstämma Astrid Lindgrens Vimmerby AB 2022, KS 2022.1561 
Revisionsberättelse för Astrid Lindgrens Vimmerby AB, KS 2022.1506 
Årsredovisning för Astrid Lindgrens Vimmerby AB 2021, KS 2022.1505 
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§ 38  2022/17 2022.1807  
 

Allmänhetens frågestund 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige lägger informationen till handlingarna. 
 

Sammanfattning 

Lena Rydersten, omsorgspersonal på Borghaga, ställer denna fråga till kommunstyrelsens 
ordförande Jacob Käll (C): Hur kommer det sig att det inte är en självklarhet med fria 
arbetsskor i Vimmerby kommun? 
Lena Rydersten överlämnar en lista med underskrifter och säger följande. Det är hårda golv och 
det står i skyddsrondsprotokoll står att det orsakar smärta. Arbetsgivarens svar är att det inte går 
att åtgärda det på annat sätt än att man har fotriktiga och bra skor. Det kostar en del och alla har 
inte råd med det. Arbetsmiljölagen säger att arbetsgivaren har skyldighet att förebygga ohälsa. Det 
borde vara viktigt att hålla och behålla personal och utan skador. Genom att satsa på arbetsskor 
signalerar arbetsgivaren att omsorgspersonalen är viktig, att den behövs och att den är värd att 
satsa på för att den ska hålla till pensionen. Arbetsgivaren behöver rekrytera fler personal och bra 
arbetsskor kan locka fler till omsorgen. 
 
Jacob Käll (C) svarar: Vi ser inte att vi kan finansiera arbetsskor till personalen inom omsorgen 
och det finns inte något lagkrav på arbetsskor utan endast på skyddsskor. 
 

Magnus Gustafsson ställer följande frågor angående den planerade kraftledningen mellan 
Vimmerby och Kisa: 
1. Vem har för kommunens räkning meddelat E.ON. det påstådda beslutet? 
2. Vem eller vilka har fattat det som E.ON refererar till som Vimmerbys beslut? 
3. När togs beslutet, och när meddelades E.ON? 
4. Var finns detta beslut och hur lyder det? 
5. Vem eller vilka har i sin tjänste-/ uppdragsbeskrivning att meddela en aktör som 
E.ON denna typ av beslut? 
6. Vem eller vilka har i sin tjänste-./ uppdragsbeskrivning att besluta i ärenden av 
denna typ? 
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7. Hur ska denna typ av beslut och verkställande information till en extern aktör 
dokumenteras? 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Leif Larsson (C) säger att fullmäktige tar emot frågan men då 
den kräver beredning kommer svaret att ges vid nästa fullmäktigesammanträde. 
 

Beslutsunderlag 
Namnlista: "Omsorgspersonalen förtjänar arbetsskor!", Änr 2022.1777, Hid KS 2022.1777-8. 
Fråga från Magnus Gustafsson angående kraftledningen mellan Vimmerby och Kisa, KS 
2022.1782 
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§ 39  2022/16 2022.1808  
 

Ledamöternas frågestund 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige lägger mötespunkten till handlingarna. 
 

Sammanfattning 
Inga frågor har kommit från ledamöterna till dagens fullmäktigesammanträde. 
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§ 40  2022/2 2022.1809  
 

Meddelanden till kommunfullmäktige 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige lägger dagens meddelanden till handlingarna. 
 

Beslutsunderlag 
Rapportering av förekomsten av ej verkställda beslut enligt SoL och LSS kvartal 1 2022, KS 
2022.1395 
Remittering av motion om tillgänglighetsanpassade sandlådor, KS 2022.1530 
Motion om tillgänglighetsanpassade sandlådor, KS 2022.1529 
Remittering av motion om rullstolsgunga, KS 2022.1528 
Motion om rullstolsgunga, KS 2022.1527 
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§ 41  2022/123 2022.1810  
 

Fråga om ansvarsfrihet 2021 - kommunen 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Kommunfullmäktige lägger revisionsberättelser och granskningsrapporter till handlingarna. 
2. Kommunfullmäktige beviljar kommunstyrelsen och dess förtroendevalda ansvarsfrihet för år 2021. 
3. Kommunfullmäktige beviljar barn- och utbildningsnämnden och dess förtroendevalda ansvarsfrihet 

för år 2021. 
4. Kommunfullmäktige beviljar socialnämnden och dess förtroendevalda ansvarsfrihet för år 2021. 
5. Kommunfullmäktige beviljar gemensamma nämnden för miljö och bygg och dess förtroendevalda 

ansvarsfrihet för år 2021. 
6. Kommunfullmäktige beviljar överförmyndaren och dess förtroendevalda ansvarsfrihet för år 2021. 
7. Kommunfullmäktige beviljar gemensamma hjälpmedelsnämnden i Kalmar län och dess 

förtroendevalda ansvarsfrihet för år 2021. 
8. Kommunfullmäktige beviljar valnämnden och dess förtroendevalda ansvarsfrihet för år 2021. 
9. Kommunfullmäktige beviljar demokratiberedningen och dess förtroendevalda ansvarsfrihet för år 

2021. 
 

Anmälan om jäv 
Följande förtroendevalda anmäler jäv och deltar inte i beslutet. 
 
Kommunstyrelsen 
Jacob Käll (C) 
Marie Nicholson (M) 
Helen Nilsson (S) 
Eva Svensson (C) 
Bo Svensson (C) 
Ola Gustafsson (KD) 
Peter Högberg (S) 
Daniel Nestor (S) 
Lars Johansson (V)   forts -> 

Kommunstyrelsen forts 
Marcus Jonmyren (C) 
Eva Berglund (S) 
Peter Karlsson (C) 
Torbjörn Sandberg (KD) 
Lis-Astrid Andersson (S) 
Kenneth Björklund (S) 
Peter Fjällgård (V) 
Petra Whidotti (SD) 
 

Barn- och utbildningsnämnden 
Peter Karlsson (C) 
Marie Nicholson (M) 

Socialnämnden 
Lars Sandberg (C) 
Eva Berglund (S) 
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Lis-Astrid Andersson (S) 
Nina Gustafsson (KD) 
Pia Young (V) 
Anneli Jakobsson (-) 
Helen Nilsson (S) 
Christina Sorsa (KD) 
Kjell Jakobsson (-) 

Pernilla Eriksson (S) 
Petra Whidotti (SD) 
Maria Lundmark (M) 
Helen Nilsson (S) 
Lisbeth Karlsson (C) 
Anneli Jakobsson (-) 

Gemensamma nämnden för miljö 
och bygg 
Niklas Gustafsson (M) 
Kenneth Björklund (S) 
Emily Palenzuela (S) 
Christoffer Cederstrand (C) 
Peter Lingeteg (V) 
Överförmyndaren 
Peter Högberg (S) 
Gemensamma 
hjälpmedelsnämnden i Kalmar län 
Lars Sandberg (C) 

Valnämnden samt 
Demokratiberedningen 
Leif Larsson (C) 
Gudrun Brunegård (KD) 
Lennart Nygren (S) 
Jacob Käll (C) 
Marcus Jonmyren (C) 
Christina Sorsa (KD) 
Eva Berglund (S) 
Lisbeth Karlsson (C) 
Johan Blomberg (M) 
Jimmy Rödin (SD) 
Jacob Kant (V) 

 

Sammanfattning 

Föredragande:  
Ekonomichef Roger Sjögren 
Ordförande för kommunens revisorer Roland Ilemark (S)  
 
Sakkunniga revisorer på KPMG har på uppdrag av kommunens revisorer granskat kommunens 
årsredovisning för år 2021. De uttalar följande. ”Vi rekommenderar kommunstyrelsen att göra en 
sammantagen bedömning av huruvida god ekonomisk hushållning kommer att uppnås.”  
 
”Vår sammanfattande bedömning är att två av de tre finansiella målen som fastställts av 
fullmäktige har uppnåtts 2021.” ”De finansiella målen är: 
 
- Mål 1 Resultatet ska uppgå till minst 1 % av skatter och generella statsbidrag. 
Utfall Resultatet for 2021 uppgår till 63,8 mnkr. (1 % av skatter och generella statsbidrag 
motsvarar 10,6 mnkr). vilket innebär att målet har uppnåtts. 
- Mål 2 Låneskulden ska långsiktigt minska. 
Utfall Under året har ingen amortering skett varvid skulden inte minska, vilket innebär att målet 
inte har uppnåtts. 
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- Mål 3 Investeringar ska självfinansieras till 100%. 
Utfall Självfinansieringsgraden av investeringar uppgick till 200%, vilket innebär att målet har 
uppnåtts.” 
 
Verksamhetens utfall är ”endast delvis förenligt med fullmäktiges fastställda verksamhetsmässiga 
mål. Vi bedömer att måluppfyllelsen för verksamhetsmålen är låg.” KPMG bedömer att 
kommunen i huvudsak efterlever Rådet för kommunal redovisning, RKR:s, rekommendationer. 
KPMG har inte funnit några väsentliga felaktigheter. 
 
Kommunens revisorer föreslår i revisionsberättelsen att kommunfullmäktige beviljar ansvarsfrihet 
för kommunens nämnder och organ. 
 

Deltagande i debatten 
Magnus Danlid (C) 
 

Beslutsunderlag 
Presentation i samband med föredragning på fullmäktige 2022-05-09, KS 2022.1727, muntligt 
Granskningsrapporter och revisionsberättelser om årsredovisningen för Vimmerby kommun samt 
stiftelser, KS 2022.1282 
Årsredovisning Vimmerby kommun 2021-12-31, KS 2022.776 
Förslag i fråga om ansvarsfrihet för kommunstyrelsen, KS 2022.1514 
Förslag i fråga om ansvarsfrihet för barn- och utbildningsnämnden, KS 2022.1515 
Förslag i fråga om ansvarsfrihet för socialnämnden, KS 2022.1516 
Förslag i fråga om ansvarsfrihet för gemensamma nämnden för miljö- och bygg, KS 2022.1517 
Förslag i fråga om ansvarsfrihet för överförmyndaren, KS 2022.1520 
Förslag i fråga om ansvarsfrihet för gemensamma hjälpmedelsnämnden, KS 2022.1521 
Förslag i fråga om ansvarsfrihet för valnämnden, KS 2022.1518 
Förslag i fråga om ansvarsfrihet för demokratiberedningen, KS 2022.1519 
 

Beslutet skickas till 
Kommunens nämnder och styrelse 
Ekonomiavdelningen 
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§ 42  2022/120 2022.1811  
 

Fråga om ansvarsfrihet 2021 - bolagskoncernen 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Kommunfullmäktige godkänner årsredovisning 2021 för Vimmerby kommun Förvaltnings 

AB (VkF AB) och de dotterbolag som ingår i VkF-koncernen. 
 

2. Kommunfullmäktige godkänner verksamheten 2021 i Vimmerby kommun Förvaltnings 
AB och de dotterbolag som ingår i VkF-koncernen då den varit förenlig med det fastställda 
kommunala ändamålet och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna. 

 
3. Kommunfullmäktige uppdrar till kommunens stämmoombud att vid årsstämman för 

Vimmerby kommun Förvaltnings AB rösta för att: 
a. fastställa resultaträkningen och balansräkningen samt i förekommande fall 

koncernresultaträkningen och koncernbalansräkningen,  
b. disponera bolagens vinster eller förluster enligt de fastställda balansräkningarna, 
c. bevilja ansvarsfrihet för samtliga i koncernen ingående bolag och deras styrelseledamöter 

och verkställande direktörer, samt att 
d. arvode ska utgå till de styrelseledamöter, suppleanter och lekmannarevisorer som utsetts av 

kommunfullmäktige i Vimmerby i enlighet med av kommunfullmäktige i Vimmerby 
beslutade bestämmelser om arvoden och ersättningar till förtroendevalda samt att arvode 
till revisor ska utgå enligt godkänd räkning. 

 

Anmälan om jäv 
Följande förtroendevalda anmäler jäv och deltar inte i beslutet. 
 
Vimmerby kommun Förvaltnings AB  
Jacob Käll (C)  
Marie Nicholson (M)  
Helen Nilsson (S)  
 
Vimarhem AB  
Magnus Danlid (C)  
Lennart Nygren (S)  

Vimmerby Energi & Miljö AB, 
Vimmerby Energi Nät AB,  
Vimmerby Energiförsäljning AB och 
Vimmerby Fibernät AB  
Ola Gustafsson (KD)  
Stig Jaensson (S)  
Bertil Carlsson (C)  
Cissi Hammar (S) 
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Peter Högberg (S)  
Håkan Nyström (M)  
Anders Enqvist (S) 

Birger Andersson (C) 

 

Sammanfattning 

Föredragande:  
Kommundirektör Carolina Leijonram  
VD Johan Oléhn om Vimarhem AB 
Ordförande för kommunens revisorer Roland Ilemark (S) 
 
Enligt revisionsberättelse från sakkunniga revisorer på KPMG har årsredovisningarna upprättats i 
enlighet med årsredovisningslagen och ger en rättvisande bild av bolagens finansiella ställning per 
den 31 december 2021 och av deras finansiella resultat för året enligt årsredovisningslagen. 
Förvaltningsberättelsen är förenlig med årsredovisningens övriga delar. KPMG tillstyrker att 
bolagsstämmorna fastställer resultaträkningen och balansräkningen. 
 
KPMG har även utfört en revision av styrelsernas och verkställande direktörernas förvaltning för 
bolagen år 2021 samt av förslaget till dispositioner beträffande bolagets vinst eller förlust.  
KPMG tillstyrker att bolagsstämmorna disponerar vinsten enligt förslagen i förvaltnings-
berättelserna och beviljar styrelsernas ledamöter och verkställande direktörerna ansvarsfrihet för 
räkenskapsåret.  
 
Kommunens revisorer har granskat bolagens verksamhet och interna kontroll samt prövat om 
verksamheten bedrivits i enlighet med fullmäktiges uppdrag och mål. De bedömer i sin 
granskningsrapport att bolagen bedrivit sin verksamhet i enlighet med gällande ägardirektiv, att 
bolagens verksamhet har skötts på ett ändamålsenligt och från ekonomisk synpunkt 
tillfredsställande sätt samt att bolagens interna kontroll varit tillräcklig. De finner inte anledning 
till anmärkning mot styrelserna eller mot de verkställande direktörerna. 
 

Beslutsunderlag 
Granskningsrapporter och revisionsberättelser för Vimmerby kommuns bolag, KS 2022.1406 
Beslut KS 2022-04-19 § 145 Årsredovisning och ansvarsfrihet 2021 för Vimmerby kommuns 
bolagskoncern, KS 2022.1534 
Beslut KF 2022-04-04 § 25 Årsredovisning 2021 för Vimmerby kommuns bolag, KS 2022.1283 
 

Beslutet skickas till 
De kommunala bolagen 
Ekonomiavdelningen
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§ 43  2022/168 2022.1812  
 

Kommunalförbundet Itsam Årsredovisning 2021 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Kommunfullmäktige lägger årsredovisningen för Kommunalförbundet ITSAM till 

handlingarna. 
2. Kommunfullmäktige beviljar Kommunalförbundet Itsam ansvarsfrihet för år 2021. 

 

Anmälan om jäv 
Jacob Käll (C) och Marie Nicholson (M) anmäler jäv och deltar inte i beslutet. 
 

Sammanfattning 

Kommunalförbundet Itsam har tagit fram årsredovisning för år 2021. 
Det finns ingen regel i kommunallagen om att kommunernas fullmäktige ska godkänna eller 
underkänna årsredovisningen utan det faller på ITSAM:s direktion att göra det. 
 

Sakkunniga revisorer, PwC, har granskat god ekonomisk hushållning 
De kom fram till följande. ”Grundat på vår granskning av årsredovisningens återrapportering har 
det inte framkommit några omständigheter som ger oss anledning att anse att resultatet inte skulle 
vara inte förenligt med de finansiella mål som direktionen fastställt i budget 2021. 
Grundat på vår granskning av årsredovisningens återrapportering har det inte framkommit 
några omständigheter som ger oss anledning att anse att resultatet inte skulle vara delvis 
förenligt med de verksamhetsmål som direktionen fastställt i budget 2021.” 
 

PwC har granskat årsredovisningen 
Granskningen har haft stöd av Lag om kommunal bokföring och redovisning (LKBR) samt Rådet 
för kommunal redovisning (RKR). PwC skriver följande.  
”Resultaträkningen uppfyller kraven enligt LKBR och RKRs rekommendationer. 
Vid granskningen av förbundets årsredovisning har inga väsentliga1 avvikelser noterats.” 
”Balansräkningen uppfyller kraven enligt LKBR och RKRs rekommendationer. 
Vid granskningen av förbundets årsredovisning har inga väsentliga avvikelser noterats.” 
”Kassaflödesanalysen uppfyller kraven enligt LKBR och RKRs rekommendationer.” 
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”Noterna uppfyller kraven enligt LKBR och RKRs rekommendationer.” 
”Vi bedömer att förbundets räkenskaper3 i allt väsentligt är rättvisande.” 
”Förvaltningsberättelsen uppfyller kraven enligt LKBR och RKRs rekommendationer.” 
”Investeringsredovisningen uppfyller kraven enligt LKBR och RKRs rekommendationer.” 
”Grundat på vår granskning har det inte framkommit några omständigheter som ger oss 
anledning att anse att förvaltningsberättelsen och investeringsredovisningen inte är upprättad 
i enlighet med LKBR och god redovisningssed.” 
 

Revisorer utsedda av medlemskommunernas kommunfullmäktige har granskat den 
verksamhet som bedrivits av direktionen under år 2021. 
Revisorernas övergripande bedömning är att direktionen har bedrivit sin verksamhet på ett 
ändamålsenligt och ekonomiskt tillfredställande sätt.  
De bedömer att årets resultat utifrån årsredovisningens återrapportering är förenligt med fastställt 
mål för god ekonomisk hushållning i det finansiella perspektivet samt att verksamhetens utfall 
delvis är förenligt med fastställda verksamhetsmål.  
Vidare bedömer revisorerna att årsredovisningen redogör för utfallet av verksamheten, 
verksamhetens finansiering och den ekonomiska ställningen. Förbundet lever upp till 
kommunallagens krav på en ekonomi i balans och balanskravet uppfylls. De bedömer att 
förvaltningsberättelsen innehåller den information som ska ingå enligt lag om kommunal 
redovisning och god redovisningssed.  
De tillstyrker att direktionen och dess enskilda ledamöter beviljas ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2021. 
De tillstyrker att kommunalförbundets årsredovisning för verksamhetsåret 2021 godkänns. 
Revisionen vill också framföra sin oro över vad Kinda kommuns eventuella utträde kommer att 
innebära för förbundets framtid. 
 
Ordförande för kommunens revisorer Roland Ilemark (S) föredrar ärendet. 
 

Beslutsunderlag 
Förslag till beslut i frågan om ansvarsfrihet för Kommunalförbundet Itsam, KS 2022.1551 
Revisionsberättelse för år 2021, KS 2022.1550 
Granskning av god ekonomisk hushållning 2021, KS 2022.1557 
Granskning av årsredovisning 2021 Itsam, KS 2022.1558 
Årsredovisning för Kommunalförbundet Itsam 2021, KS 2022.1235 
 

Beslutet skickas till 
Kommunalförbundet ITSAM 
Ekonomiavdelningen
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§ 44  2022/191 2022.1813  
 

Uppdrag i kommunstyrelsen för Sverigedemokraterna 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Kommunfullmäktige entledigar Emil Larsson (SD) från uppdraget som ledamot i 

kommunstyrelsen fr o m 2022-05-09. 
2. Kommunfullmäktige utser Petra Whidotti (SD) som ledamot i kommunstyrelsen fr o m 

2022-05-09. 
3. Kommunfullmäktige utser Roger Sunesson (SD) som ersättare i kommunstyrelsen fr o m 

2022-05-09 i Petra Whidottis ställe. 
 

Sammanfattning 
Emil Larsson (SD) har begärt entledigande från sitt uppdrag som ledamot i kommunstyrelsen. 
 
Sverigedemokraterna nominerar Petra Whidotti (SD) till ny ledamot i kommunstyrelsen. Petra 
Whidotti är idag ersättare i kommunstyrelsen. 
 
Sverigedemokraterna nominerar Roger Sunesson (SD) till ny ersättare i kommunstyrelsen efter 
Petra Whidotti. 
 

Beslutsunderlag 
Begäran från Emil Larsson (SD) om entledigande från uppdraget som ledamot i  
kommunstyrelsen, KS 2022.1542 
Nominering av Petra Whidotti (SD) som ordinarie ledamot i kommunstyrelsen, KS 2022.1578 
Nominering av Roger Sunesson (SD) som ersättare i kommunstyrelsen, KS 2022.1579 
 

Beslutet skickas till 
Emil Larsson (SD) 
Petra Whidotti (SD) 
Roger Sunesson (SD) 
HR-avdelningen 
Administrativa avdelningen 
Kommunstyrelsen
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§ 45  2019/277 2022.1814  
 

Lek- och badplatsstrategi och handlingsplan 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige antar framtagen lek- och badplatsstrategi för Vimmerby kommun. 
 

Protokollsanteckning 
Anneli Jakobsson (-): ”Jag ställer mig bakom den framtagna Lek- och badplatsstrategin förutom 
den del som berör lekplatsen vid Klintgatan i Storebro som är föreslagen att avvecklas. Läget är 
perfekt med träd och grönområde, nära centrum och villaområde. Denna lekpark är till gagn för 
alla, både barn och vuxna och har potential för att utvecklas, inte avvecklas.” 
 

Sammanfattning 
Samhällsbyggnadsavdelningen har i samverkan med utvecklingsavdelningen tagit fram ett förslag 
till lek- och badplatsstrategi. Av strategin framgår att kommunen idag förvaltar 30 lekplatser och 
nio badplatser och att standarden på dem varierar både vad gäller utbud och underhåll. Strategin 
syftar till att göra dessa platser tillgängliga och trygga för alla kommunens invånare. Den kan även 
fungera som en handledning för skötsel, nyanläggning samt avveckling. Strategin utmynnar i 
handlingsplaner specifikt för varje lekplats respektive badplats med förslag på om de bör vara 
oförändrade, utvecklas eller avvecklas. Förslagen grundar sig på skick och nyttjandegrad samt på 
antal barnhushåll i aktuellt område.  
 

Deltagande i debatten 
Anneli Jakobsson (-) 
Helen Nilsson (S) 
Stig Jaensson (S) 
 

Förslag till beslut 
Ola Gustafsson (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag att anta lek- och badplatsstrategin. 
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Beslutsunderlag 
Beslut KS 2022-04-19 § 138 Lek- och badplatsstrategi och handlingsplan för Vimmerby kommun, 
KS 2022.1490  
Lek- och badplatsstrategi Vimmerby kommun, KS 2022.1445 
 

Beslutet skickas till 
Samhällsbyggnadsavdelningen  
Utvecklingsavdelningen 
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§ 46  2019/532 2022.1815  
 

Revidering av Riktlinjer för upplåtelse av offentlig plats 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige godkänner tillägg i styrdokumentet "Riktlinjer och information för upplåtelse 
av offentlig plats", avsnittet "Torghandel och försäljning", angående att handelsplatsen vid Stora 
torget tillfälligt utgår under Sommartorgets säsong. 
 

Sammanfattning 
Samhällsbyggnadsavdelningen föreslår att nu gällande Riktlinjer och information för upplåtelse av 
offentlig plats.  
 
Av kommunstyrelsens beslut i ärendet framgår följande. Det finns en intressekonflikt mellan 
handelsplatsen vid Stora torget och säsongen för Sommar-torget (d.v.s. det sommarinslag som 
kommunen bedriver i egen regi), den innebär att de krockar med varandra. Sommartorgets säsong 
är sista helgen i maj – 31 augusti. 
 
Samhällsbyggnadsavdelningen menar att följande tillägg behöver göras under avsnittet 
”Torghandel och försäljning”: ”Under säsongen för Sommartorget, se avsnitt ’Sommartorget’, 
utgår handelsplatsen vid Stora torget tillfälligt, men den på Kyrkogårdsgatan kommer fortfarande 
finnas att tillgå.”  
 

Beslutsunderlag 
Beslut KS 2022-04-19 § 137 
Översiktskarta: Torghandel under säsongen för Sommartorget, KS 2022.1079 
 

Beslutet skickas till 
Samhällsbyggnadsavdelningen 
Ekonomiavdelningen 
Utvecklingsavdelningen 
Miljö- och byggnadsnämnden 
Vimmerby Energi & Miljö AB 
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§ 47  2022/124 2022.1816  
 

Hyresavtal för byggnaderna på fastigheterna Typografen 1 och 2 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige säger omgående upp hyresavtalet mellan Vimmerby kommun och 
Vimmerby Tidning och Tryckeri Ekonomisk förening avseende fastigheterna Typografen 1 och 2 
till upphörande vid avtalstidens utgång. 
 

Sammanfattning 
Av kommunstyrelsens beslut i ärendet samt av tjänsteskrivelse hid KS 2022.1165 framgår 
följande. 
 
Vimmerby kommun tecknade år 2007 ett avtal med Vimmerby Tidning och Tryckeri ekonomisk 
förening, kallad VTT med en hyrestid på 20 år. Avtalet avser industrilokaler på en yta om cirka 
8 500 kvm. För kommunen är det inte ändamålsenliga lokaler för kommunal verksamhet. 
Samhällsbyggnadsavdelningen föreslår att avtalet omgående sägs upp då kommunen inte avser 
förlänga kontraktet utan lämna fastigheterna. 
 

Beslutsunderlag 
Beslut KS 2022-04-19 § 135 Typografen 1, Vimmerby  
Handlingar i ärendet om hyresavtal avseende byggnaderna på fastigheterna Typografen 1 och 2, 
KS 2022.1166 
 

Beslutet skickas till 
Samhällsbyggnadsavdelningen – För åtgärd 
Ekonomiavdelningen 
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§ 48  2022/139 2022.1817  
 

Timtaxa för träning och match på Arena Ceos konstgräsplan 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Kommunfullmäktige halverar tillfälligt timtaxan på Arena Ceos konstgräs med anledning 

av att upphandling om nytt konstgräs tagit längre tid är beräknad.    
2. Halverad timtaxa ska gälla för tränings- och matchtaxa på konstgräsplanen för såväl 

kommunala som utomkommunala fotbollslag.  
3. Den tillfälliga taxan gäller retroaktivt från 1 januari 2022 och fram till dess att nytt 

konstgräs har installerats på arenan.  
 

Sammanfattning 
Utvecklingsavdelningen föreslår att timtaxan på Arena Ceos konstgräsplan tillfälligt halveras. Av 
tjänsteskrivelsen, hid KS 2022.1427, framgår följande. 
 
Konstgräsmattan på Arena Ceos är gammal och sliten och uppfyller inte önskvärda 
spelegenskaper utan behöver bytas. Upphandling av nytt konstgräs har överklagats och kommunen 
inväntar besked från kammarrätten. I avvaktan på det bedömer utvecklingsavdelningen att det är 
rimligt att halvera timtaxan för tränings- och matchtaxa på planen under perioden från 1 januari 
2022 och fram tills att en ny konstgräsmatta har installerats på arenan. 
 

Förslag till beslut 
Ola Gustafsson (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 

Beslutsunderlag 
Beslut KS 2022-04-19 § 136 Halverad timtaxa konstgräset Arena Ceos  
 

Beslutet skickas till 
Utvecklingsavdelningen – För åtgärd: expediera vidare till Fotbollsföreningarna som hyr in sig 
konstgräset 
Ekonomiavdelningen – För åtgärd: Genomför taxeändringen. 
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§ 49  2021/534 2022.1818  
 

Motion om arbetsskor till personalen inom vård och omsorg 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige avslår motionen om arbetsskor till personalen inom vård och omsorg. 
 

Reservationer 
Socialdemokraterna reserverar sig mot beslutet. 
Vänsterpartiet reserverar sig mot beslutet. 
Sverigedemokraterna reserverar sig mot beslutet. 
 

Sammanfattning 
Helen Nilsson (S) och Eva Berglund (S) föreslår i sin motion att vård- och omsorgspersonalens 
fria arbetskläder utökas till att avse även fria arbetsskor. De skriver att personalen idag har fria 
arbetskläder, men anser att personalen även behöver bra skor. De menar att det behövs för att 
förebygga olyckor och skador i arbetet, som många gånger är fysiskt tungt. Helen Nilsson (S) och 
Eva Berglund (S) argumenterar också att goda arbetsförhållanden kan bidra till att kommunen får 
behålla personalen längre tid. 
 
Motionen remitterades till socialnämnden som uttalar bland annat följande. ”Det är i dagsläget 
cirka 525 tillsvidareanställda medarbetare inom vård och omsorg och cirka 200 visstidsanställda 
medarbetare. Arbetsskor till dessa medarbetare innebär höjda årliga driftskostnader för 
socialförvaltningen. Det finns ingen budget eller planerad finansiering för detta. Inom 
socialnämndens ansvarsområde finns även andra ofinansierade kostnader som nya utgifter behöver 
vägas mot. 
Socialchefen framför att det är en politisk bedömning om det ska införas fria arbetsskor till 
personal inom vård- och omsorg. Om fria arbetsskor ska införas behöver det ske en avgränsning 
för vilka som omfattas samt hur det ska finansieras. Om det införs så innebär ett skobidrag 
fördelar när det gäller utbud och hantering.” 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige avslår motionen om arbetsskor till personalen 
inom vård och omsorg. 
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Eva Berglund (S) yrkar bifall till motionen. 
Peter Fjällgård (V) yrkar bifall till motionen. 
Helen Nilsson (S) yrkar bifall till motionen. 
Emily Palenzuela (S) yrkar bifall till motionen. 
Lars Sandberg (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag att avslå motionen. 
Peter Högberg (S) yrkar bifall till motionen. 
 

Beslutsgång 
Ordföranden finner att två förslag föreligger, kommunstyrelsens förslag och Eva Berglunds (S) m 
fl förslag. Han ställer dem mot varandra och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag. 
Omröstning begärs och fullmäktige godkänner följande beslutsgång: 
Den som bifaller kommunstyrelsens förslag röstar Ja 
Den som bifaller Eva Berglunds (S) m fl förslag röstar Nej. 
Vinner Nej har fullmäktige beslutat i enlighet med Eva Berglunds (S) m fl förslag att bifalla 
motionen. 
 

Omröstningsresultat 
Omröstningen får resultatet 24 Ja-röster, 20 Nej-röster och 2 som Avstår. 
Ordföranden finner att kommunfullmäktige bifallit kommunstyrelsens förslag. 
 

Beslutsunderlag 
Beslut KS 2022-04-19 § 141 Motion om arbetsskor till personalen inom vård och omsorg 
Beslut SN 2022-02-10 § 10 Remiss av motion om arbetsskor till personalen inom vård och 
omsorg, KS 2022.1179 
Motion om arbetsskor till personalen inom vård och omsorg, KS 2021.5156 
 

Beslutet skickas till 
Helen Nilsson (S)  
Eva Berglund (S) 
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§ 50  2021/454 2022.1819  
 

Medborgarförslag om byggnation på Karlbergstomten 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige anser medborgarförslaget besvarat. 
 

Sammanfattning 
Björn Svensson föreslår i sitt medborgarförslag att kommunen involverar Karlbergstomten i 
kommunens utvecklingsarbete. Han menar att t ex bostadsbristen kan minskas om tomten 
används för bostäder. 
 
Medborgarförslaget remitterades till samhällsbyggnadsavdelningen som uttalar följande. Aktuell 
fastighet med namnet Storken 18 har under många år utretts för exploatering för bostäder. 
Frågorna om saneringsbehov och ansvarig för det är nu fastställt och det är tidigare 
fastighetsägare, Skobes Bil Öst AB som är ansvarig för saneringen av fastigheten till nivån mindre 
känslig markanvändning (MKM). Då kommunen vill bygga bostäder på platsen krävs en högre 
saneringsnivå, känslig markanvändning (KM). Planen är att kommunen tillsammans med Skobes 
Bil Öst AB sanerar området för att möjliggöra för bostäder där. Kommunen har beställt en ny 
detaljplan för området och när den är klar kan saneringen börja. Först därefter kan kommunen 
erbjuda externa exploatörer att köpa och exploatera fastigheten. 
 

Förslag till beslut 
Ola Gustafsson (KD)  yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 

Beslutsunderlag 
Beslut KS 2022-04-19 § 140 Medborgarförslag - om byggnation på Karlbergstomten  
Medborgarförslag om byggnation på Karlbergstomten, KS 2021.4529 
 

Beslutet skickas till 
Björn Svensson 
Samhällsbyggnadsavdelningen  
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§ 51  2022/70 2022.1820  
 

Medborgarförslag om placering av nya högstadiet 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige avslår medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning 
Anders F Rosén föreslår i sitt medborgarförslag att kommunen placerar den nya högstadieskolan 
mellan Vimarskolan och Ishallen. Han motiverar förslaget enligt följande. Befintligt kök kan 
användas för den nya skolan. Om den nya parkeringen läggs lite längre bort där Lundens förskola 
nu finns kanske fler personer väljer andra transportmedel till skolan. Då är en funktionell 
cykelparkering viktig, menar Anders F Rosén. 
Förslaget innebär att ny plats behöver hittas för fotbollsplanen, men Anders F Rosén tror att det är 
lättare än för en hel skola. Han bedömer även att förslaget för med sig att buskörningen på 
parkeringen upphör.  

Medborgarförslaget remitterades till samhällsbyggnadsavdelningen som uttalar följande. ”Tidigare 
utredning landade i tre olika förslag till placering utifrån många olika parametrar. Nu gällande 
förslag är del av Vimmerby 3:3 som ligger mittemot Vimarskolan. Anders F Rosén skulle 
innebära ökade belastningar i olika former och styrgruppen ser inte att det är genomförbart. Köket 
som är befintligt kan inte hantera mer belastning och den stora parkeringen behövs för befintliga 
verksamheter. Paviljongerna vid Lundens förskola kommer inte frisläppa några parkeringar när de 
avyttras då parkeringen är temporärt flyttad till annan plats på grund av dessa och måste sedan 
tillbaka.” 
 

Deltagande i debatten 
Marie Nicholson (M) 
 

Beslutsunderlag 
Beslut KS 2022-04-19 § 139 Medborgarförslag om placering av nya högstadiet  
Medborgarförslag om placering av nya högstadiet, KS 2022.238 
 

Beslutet skickas till 
Anders F Rosén
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Justerare: Ann Marie BlomgrenOrdförande: Leif Larsson

Sekreterare: Jenny Andersson
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